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Z Á P I S  č. 2/2023 
 

z jednání Komise místní části Salaš konané dne 6. 3. 2023.  
 
Přítomni: Vlastimil Svozil, Alena Hájková, Jan Jurča, Ludmila Baďurová, Věra Firstová, Mgr. Radka 

Vyoral Krakovská, Vladimír Bolom, Tomáš Matucha 
 
Omluven: Veronika Mašláňová Káňová, Petr Mašláň, Jan Bařinka 
 
Hosté: náměstkyně Jana Bazelová, OKP - Tereza Jirušková 

   
Program: 
 
1. Zahájení 
2. Rozpočet - žádost 
3. Hřiště - schválení 
4. Kamery - instalace 
5. Plocha před HZ 
6. Pouliční světlo 
7. Pomník padlých 
8. Schválení příspěvku ČČK 
9. Schválení příspěvku TJ Sokol 
10. Diskuze a závěr 
 
 
ad 1) Schůzi komise zahájila předsedkyně Mgr. Radka Vyoral Krakovská a přivítala všechny 
přítomné členy komise a náměstkyni Janu Bazelovou a Terezu Jiruškovou, OKP. 
 
ad 2) Vzhledem k nízkému rozpočtu finančních prostředků určených na kulturní a společenské akce 
pořádané KMČ Salaš se komise rozhodla, že zažádá Radu města Zlína o výjimku na navýšení 
těchto finančních prostředků. 
 
ad 3) Členové komise jednoznačně odsouhlasili návrh na rozšíření stávajícího hřiště č. 449. 
Domluvili se, že souhlasí s předběžně určenou částkou. Rozšíření bylo navrženo s novými herními 
prvky, jako jsou houpačka hnízdo a domeček se skluzavkou. Dále jsou navrženy dva fitness stroje 
určené pro dospělé a jedna či dvě lavičky. Ze strany od silnice byl navržen nízký živý plot pro 
oddělení této odpočinkové zóny od komunikace. 
   
ad 4) Členové komise opět apelují na odbor dopravy a upozorňují na stále nezprovozněné kamery 
pro měření rychlosti, které už měly být dávno zřízeny.  
 
ad 5) Po projednání a dohodě se členové komise usnesli, že rekonstrukci plochy před hasičskou 
zbrojnicí vyřadí v tomto roce z priorit. 
 
ad 6) Vzhledem k bezpečnosti občanů členové KMČ již poněkolikáté upozornili, aby bylo dostavěno 
pouliční světlo na konci Salaše směr Bohuslavice.  
 
ad 7) Člen komise p. Bolom upozornil na špatný stav fotek na pomníku padlých z 1. sv. války na 
hřbitově. Fotky se již několikrát odlepily, je potřeba je přilepit pořádně, aby byl pomník nadále 
důstojným místem. 
 
ad 8) Český červený kříž Salaš žádá KMČ o příspěvek na kulturní a společenskou akci Velikonoční 
dílničky a tvoření pro děti. Komise odsouhlasila jednorázový příspěvek ve výši max. 1 500 Kč. 
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ad 9) TJ Sokol Salaš zažádal KMČ o příspěvek na dvě akce, které chce v roce 2023 uspořádat s 
podporou KMČ: Hravé odpoledne pro děti a lampionový průvod. Komise odhlasovala kladně a 
schválila částku ve výši max. 1 500 Kč.  
 
ad 10) Diskuze a závěr  
  
 
Termín příštího jednání komise stanoví předsedkyně komise dle potřeby a bude oznámen 
v dostatečném předstihu. 
 
 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  
Ve Zlíně – Salaši, dne 6. 3. 2023 
 
Zapsala: Renata Janíčková, tajemnice KMČ Salaš 
Ověřila: Mgr. Radka Vyoral Krakovská, předsedkyně KMČ Salaš 
    
 
Příloha: Priority KMČ Salaš pro r. 2023 


